
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA VÝKONNÉHO VÝBORU SLOVENSKÉHO FUTSALU 10.12.2022  

Martin, Hotel Viktória, 12:00  
 
 
Prítomní: 
   Tomáš Takáč – Predseda SF 
   Vladimír Baďura – Člen VV SF  

Miroslav Kunsch – Člen VV SF 
Milan Kamenský – Člen VV SF za Stredoregión 
Roman Sedlárik – Člen SF za Západoregión 

   Martin Andor – Člen SF za Východoregión 
   Miroslav Ježík – Člen VV SF za rozhodcov 
   Ivan Čuhár – Člen SF za SF-Bratislava 
    
 
Ospravedlnený:  
   Marek Hrabčák – Člen VV SF 
   Lukáš Harsa – Člen VV SF 
   Vladimír Ambrozek – Šéf exekutívy SF 
 
Prizvaní:  

Ľudovít Hrmo – Kontrolór SF 
Marek Kováčik – Koordinátor futsalu pri SFZ 

 
Program: 

 
1. Otvorenie zasadnutia VV SF 

2. Oznam M.Hrabčáka o vzdaní sa funkcie člena VV a schvaľovanie návrhu o personálnom 

obsadení funkcie dočasne povereného člena VV – M. Andor 

Návrh o dočasnom poverení osoby Branislav Targoš ako zastupujúci člen VV za Mareka 

Hrabčáka do najbližšieho konania orgánu oprávneného voliť – Konferencia SF (M.Andor) 

3. Návrh úpravy SP ligy žien a juniorov (V.Ambrozek) 

4. Návrh na povinnosť rozhodcov na listine FIFA asistovať pri sprievodoch delegátov UEFA 

počas medzinárodných akcii na území SR+nábor nových rozhodcov (návrh T.Takáč) 

5. Súhrnné info o činnosti komisii R a D (M.Ježík) 

6. Návrh na riešenie organizácie exekutívy – V. Ambrozek (návrh T.Takáč) 

7. Návrh na zastrešenie reprezentačných zrazov – Marek Kováčik (návrh T.Takáč) 

8. Návrh na odmeňovanie kontrolóra SF 

9. Poverenie členov VV za regióny k stabilizovaniu stavu regiónov+regionálne súťaže+návrh 

na výšku členského príspevku návrh (T.Takáč) 

10. Schvaľovanie podpory reprezentanta v prípade jeho zranenia na zrazoch reprezentácie 

(návrh M.Kamenský) 

11. Návrh na podporu regiónov a členského príspevku (M.Andor a T.Takáč) 

12. Návrh na organizovanie zasadnutí VV výlučne prezenčnou formou raz štvrťročne (návrh 

T.Takáč) 



13. Návrh na vypísanie výberového konania na post repre trénerov k 31.3.2023 ((návrh 

V.Ambrozek) 

14. Schvaľovanie kalendára reprezentačných akcií pre rok 2023 (návrh T.Takáč) 

15. Schvaľovanie rozpočtu SF na rok 2023 (návrh T.Takáč) 

16. Diskusia: 

a. Deklarovanie členov SF voči SFZ 

b. 2. ligy a regióny-zosúladenie postupu schválenia regionálnej súťaže východ 

ako 2.ligy s právom postupu do prelínacej súťaže s Niké extraligou. 

c. Iné 

d. Diskusia o mestských ligách 

e. Diskusia o zaradení akademického univerzitného tímu BA do Niké futsal 

extraligy ako projekt prípravy na Akademické Majstrovstvá sveta 

17. Formálne zrušenie pozastavenia členstva v SF pán Ladislava Križana (návrh T. Takáča) 

18. Záver 

 

 
1) Otvorenie zasadnutia VV 

Zasadnutie otvoril a viedol Predseda SF – Tomáš Takáč, ktorý pripísal tomuto VV SF obzvlášť 
dôležitú vážnosť kvôli dôležitosti navrhnutých bodov programu. 
 
Zapisovateľom tohto zasadnutia bol poverený Marek Kováčik, ako overovateľ zápisnice sa 

prihlásil Milan Kamenský. 

 

Predseda SF sa opýtal členov VV či majú nejaké nezrovnalosti v programe a následne dal 

o ňom hlasovať. 

 

Členovia VV SF hlasovali o tomto návrhu uznesenia: 

Hlasovalo 7 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 7 (hlasovania sa nezúčastnil Miroslav Kunsch z dôvodu meškania) 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
 
2) Oznam M.Hrabčáka o vzdaní sa funkcie člena VV a schvaľovanie návrhu o 

personálnom obsadení funkcie dočasne povereného člena VV – (M. Andor) a 

Návrh o dočasnom poverení osoby Branislav Targoš ako zastupujúci člen VV za Mareka 

Hrabčáka do najbližšieho konania orgánu oprávneného voliť – Konferencia SF 

(M.Andor) 

 

Znenie návrhu uznesenia od Martina Andora: 



 
Navrhujem na základe článku 7, bod 13 namiesto Mareka Hrabčáka, ktorý sa vzdal funkcie 
člena VV, ako osobu zastupujúcu jeho funkciu Branislava Targoša, a to do konania 
najbližšieho zasadnutia orgánu oprávneného voliť členov SF (Konferencia SF). 
 
Predseda SF predniesol rozhodnutie člena VV SF – Mareka Hrabčáka, ktorý sa týmto dňom 

vzdáva člena VV SF. 

 

Martin Andor vysvetlil dôvody vzdania sa funkcie Mareka Hrabčáka a takisto dôvody prečo 

by ho mal zastúpiť na tomto poste Branislav Targoš.  

 

Predsedajúci dal o návrhu hlasovať 
 
Hlasovalo 7 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 7 (hlasovania sa nezúčastnil Miroslav Kunsch z dôvodu meškania) 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
 
3) Návrh úpravy SP ligy žien a juniorov (V.Ambrozek) 

Znenie návrhu uznesenia od Vladimíra Ambrozeka: 
 
Navrhujem schválenie zapracovania zmeny súťažného poriadku u ligy žien a ligy juniorov 
nasledovne: 
 
Úprava SP Ženská Niké Futsal Liga: 
B2/4/III/b Základná časť súťaže sa hrá dlhodobo systémom každý s každým dvojkolovo podľa 
vyžrebovania zápasov. Vypustiť bod c) ohľadom Final Four. 
B2/5/f  Hracia doba stretnutí je 2 x 20 minút čistého času s 5-10 minútovou prestávkou 
medzi polčasmi. Hracia doba musí byť odmeriavaná elektronickou časomierou, pričom za jej 
kvalifikovanú obsluhu zodpovedá usporiadateľ domáceho stretnutia 
 
Úprava SP Juniorská extraliga U-17: 
B2/4/II  Model pre 7 - 8 účastníkov úprava: 
a) „FEJ“ U20 a U17 sa odohrá systémom dlhodobej súťaže  
b) Základná časť súťaže sa hrá dlhodobo systémom každý s každým dvojkolovo podľa 
vyžrebovania dvojičiek (14 kôl, 14 resp. 12 stretnutí).  
c) Majstrom Slovenska v kategóriách U20, U17 a U15 sa stane to mužstvo, ktoré sa po 
základnej časti ročníka 2022/2023 umiestni  na prvom mieste v tabuľke. Najlepšie 4 mužstvá 
vo „FEJ“ U20 a U17 postupujú do Final Four Slovenského Pohára (SP). 
 



K návrhovaným zmenám sa vyjadril pozitívne Roman Sedlárik. Ivan Čuhár podotkol že sa jedná 

o chybu v dokumentoch. Navrhnuté zmeny sa týkajú úpravy „Rozpisu súťaže“ a nejedná sa tu o 

úpravu „súťažného poriadku SF“ v čom mu zvyšní členovia VV SF dali za pravdu. 

 

Vladimír Badura sa obával zásahu do noriem v rámci prebiehajúcej súťaže a tvrdil, že by sme si na 

takéto zmeny v priebehu sezóny mali dávať pozor. 

 

Vyjadrili sa aj zvyšní členovia VV SF, podľa ktorých boli pripravované zmeny s klubmi 

odkomunikované a odsúhlasené. K problematike sa vyjadrili Milan Kamenský, Tomáš Takáč, Martin 

Andor, Roman Sedlárik, Ivan Čuhár aj Miroslav Ježík.  

 

Za rozhodcov dostal poverenie Miroslav Ježík aby rozhodcov informoval a pripravil na schválené 

zmeny. 

 

Miroslav Kunsch sa pripojil k zasadnutiu o 12:34 hod a na úvod takisto vysvetlil dôležitosť úpravy 

„Rozpisu súťaže“ Juniorskej extraligy U17.  

 

Predsedajúci dal o návrhu hlasovať 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
 
4) Návrh na povinnosť rozhodcov na listine FIFA asistovať pri sprievodoch delegátov 

UEFA počas medzinárodných akcii na území SR+nábor nových rozhodcov (návrh 

T.Takáč) 

Znenie návrhu uznesenia od Tomáša Takáča: 
 
Navrhujem, aby od kalendárneho roka 2023 do odvolania boli Rozhodcovia schválení VV na 
listinu FIFA (medzinárodní rozhodcovia) ich schávalením automaticky povinní byť 
bezodplatne k dispozícií ako sprievod delegácií UEFA (rozhodcovia, pozorovateľ R a delegát) 
počas medzinárodných stretnutí UEFA konaných na území SR (kvalifikačné turnaje UEFA, 
kvalifikačné zápasy, zápasy UEFA Futsal CHampions League). Výnimkou je ich nominácia 
UEFA na iné stretnutia UEFA do zahraničia. Nesplnenie tejto povinnosti môže mať za 
následok stratu nominácie na listinu rozhodcov FIFA pre ďalší súťažný ročník. 
Navrhujem tiež prediskutovanie angažovania nových rozhodcov do radov SF na základe 
náhodnej informácie, kedy bolo záujemcovi oznámené, že noví rozhodcovia môžu byť 
angažovaní iba v prípade veku nižšieho ako 25 rokov. 
 
K návrhu sa vyjadril Vladimír Baďura ktorý tvrdil, že je to priam žiadúce pre medzinárodných 
rozhodcov aby sa týchto povinností zúčastňovali v súčinnosti s organizátormi kvalifikačných 
zápasov/turnajov, ale podľa jeho informácií vraj neboli rozhodcovia nominovaní pričom oni 



sami majú záujem o takúto pozíciu. Zároveň ponúkol svoje služby v týchto súvislostiach, 
podľa jeho názoru by mal delegátov stretnutia sprevádzať delegát. Na záver dodal, že súhlasí 
s predloženým návrhom pokiaľ budú rozhodcom uhradené všetky nevyhnutné náklady. 
(cestovné a pod.) 
 
K návrhu sa súhlasne vyjadril aj Miroslav Ježík. Milan Kamenský vysvetlil dôvody tohto 
návrhu. Hlavným z nich je zbytočné preplácanie sprievodcov UEFA delegátov čo navyšuje 
náklady pre SF. 
 
Tomáš Takáč takisto vysvetlil dôležitosť a efektívnosť tohto návrhu vzhľadom k rozpočtu SF. 
Delegovanie rozhodcov bude iniciovať prostredníctvom komisie rozhodcov Tomáš Takáč, 
Vladimír Ambrozek a Marek Kováčik. Vlado Baďura aj Ľudovít Hrmo podčiarkli aby bolo 
delegovanie rozhodcov výslovne v kompetencii komisii rozhodcov. 
 
Čo sa týka časomiery, po diskusii sa VV SF uzniesol na návrhu aby časomieru obsluhoval 
zaškolený človek, nemusí to byť medzinárodný rozhodca prípadne iný rozhodca delegovaný 
komisiou rozhodcov SF. 
 
Predsedajúci dal o návrhu hlasovať 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 7  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 1 
 
Návrh uznesenia bol schválený. 
 
 
Zasadnutie pokračuje po obede. 

 
 
5) Súhrnné info o činnosti komisii R a D (M.Ježík) 

Slovo si zobral predseda komisie rozhodcov Miroslav Ježík, ktorý informuje členov VV SF 
a podáva súhrnné informácie o činnosti komisie rozhodcov. 
 
Predseda KR otvoril tému mládežníckych súťaží, kde informuje ohľadom činnosti juniorských 
súťaží. Potreboval by lepšiu a rýchlejšiu komunikáciu a odovzdávanie informácií od exekutívy 
riadenia juniorských súťaží aby mohol delegovať na tieto zápasy rozhodcov. Sťažuje sa na 
problém že v súčasnosti dostáva informácie o plánovaných zápasoch príliš neskoro. Diskusia 
prebieha medzi Milanom K., Mirom K. a Romanom S., ktorý vysvetlil, že kluby majú problém 
so zabezpečením termínov v hale v dostatočnom časovom predstihu. Milan Kamenský však 
vysvetlil dôležitosť nastavenia si termínov v hale s oveľa väčším predstihom a tvrdil, že 
v Lučenci to takto funguje bez problémov. 
O slovo sa prihlásil aj Predseda SF. Podľa neho je riešením problému, aby sme predstavu 
o súťaži v sezóne 2023/24 mali uzatvorenú už v júni po konferencii SF a tak nastavili 



Termínovník zápasov skôr ako ho v halách rozoberú iné súkromné prenájmy a športy a nie 
v polovici augusta/septembra ako tomu bývalo v minulosti zvykom. 
 
Miro K. vysvetlil že termínovník juniorských súťaží U15, U17 a U20 je tak nabitý, že kluby 
ktoré prevádzkujú všetky juniorské kategórie majú problém či už v zabezpečovaní hál, ale aj 
prekrývaniu termínov jednotlivých juniorských súťaží. Tomáš Takáč tvrdí, že sa nedá vyhovieť 
každému klubu, posun bude možný jedine vtedy, keď bude každý klub vkladať viac 
porozumenia do tejto problematiky. 
 
Miro J. ďalej navrhol aby mohol požiadať o pomoc pri nahadzovaní rozhodcov do systému 
Ladislava Angyala.  
 
V ďalšom bode predniesol aké penzum práce sú výplaty pre rozhodcov, ktoré Mirovi 
zaberajú obrovské množstvo času a chcel by túto činnosť delegovať na niekoho iného.  
 
Spomenul tiež bezproblémovú komunikáciu s Vladom Medveďom na SFZ. Hlavne čo sa týka 
konvencie pre rozhodcov túto spoluprácu pochválil. 
 
Ďalej by chcel Predseda KR do rozhodcovských školení zapojiť aj spoluprácu s mentálnym 
koučom – Lukášom Štecákom. Ako spôsob financovania uviedol konvenciu pre rozhodcov. 
Navrhol aby sa mentálny kouč zúčastnil najbližšieho rozhodcovského semináru dňa 
26.2.2023. 
 
Ďalšou témou boli rozcvičkové a predzápasové tričká pred zápasom pre rozhodcov. Tomáš T. 
reagoval, že tričká boli objednané a čaká sa už len na ich distribúciu na zväz. Tomáš T. v tejto 
súvislosti tiež informoval o preverovaní možnosti zabezpečenia špičkového komunikačného 
systému pre rozhodcov, ktorý je v riešení s firmou dodávajúcou komunikačné systémy. 
 
Miro J. oboznámil členov SF o problematike nápisu Generálneho partnera SF „Niké je 
tipovanie“ na dresoch rozhodcov v mládežníckych súťažiach. Vladimír B. Sa zapojil do 
problematiky a povedal, že prijal ústnu sťažnosť od D. Štaffena ohľadom propagácie 
stávkových spoločností, ktorá by sa nemala objavovať v juniorských súťažiach. Tomáš T. na to 
reagoval, že ak bude takáto sťažnosť písomne podaná na SF, vtedy sa SF začne týmto 
problémom zaoberať. 
 
Vladimír Baďura informoval o problematike uzatvorenia zápisov o stretnutí dvoma po sebe 
nasledujúcimi zápasmi v juniorských súťažiach. Bez uzatvorenia prvého zápasu sa nedá 
nahodiť druhý zápis o stretnutí (pokiaľ sa zápasy hrajú po sebe) a navrhuje, aby sa určil väčší 
časový priestor na uzatvorenie zápisov, prípravu hráčov na stretnutie a prestávku na 
prípravu rozhodcov na ďalší zápas.  
 
Vladimír Baďura ďalej otvoril problematiku delegátskych licenčných seminárov. Podľa jeho 
názoru by si mal SF robiť tieto semináre vo svojej réžii v súčinnosti so SFZ, ktoré tieto 
osvedčenia vydáva. Po dobrých skúsenostiach v reprezentácii by do svojich licenčných 
seminárov takisto chceli zaviesť spoluprácu s mentálnym koučom. Vladimír B. Tiež vysvetlil 
rozdiely medzi licenčným seminárom pre nových a starých delegátov. Pri nových sú tieto 
pravidlá výrazne prísnejšie a komplikovanejšie ako pri už existujúcich delegátoch. Myslí si, že 



riešením je udeliť existujúcim futbalovým delegátom s licenciami špecializáciu na futsal. 
Podujal sa prichystať tento licenčný seminár, úlohou zamestnancov SFZ bude dohliadnuť na 
predĺženie licencii v ISSF systéme. Komunikovať bude treba s P. Páchnikom alebo predsedom 
komisie delegátov Š. Kormanom. 
 
Predsedajúci dal o tomto bode hlasovať 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0 
 
VV SF berie správu Miroslava Ježíka a pripomienky Vladimíra Baďuru na vedomie. 
 
 
6) Návrh na riešenie organizácie exekutívy – V. Ambrozek (návrh T.Takáč) 

 
Znenie návrhu uznesenia od Tomáša Takáča:  
 
Navrhujem, aby od 1.1.2023 na uvoľnenú pracovnú pozíciu s pracovným názvom 
„koordinátor futsalu“, zastrešenú zmluvou SFZ-SF, bol do TPP schválený Vladimír Ambrozek. 
Mzdové náklady na túto pozíciu znáša SFZ. Zároveň ako predsedovi exekutívy súťaží 
navrhujem Vladimírovi Ambrozekovi mesačnú odmenu 1000 EUR (fakturácia na s.r.o.) 
v počte 10x ročne. Ako správcovi webového sídla www.futsalslovakia.sk a spravovateľovi 
sociálnych médií SF ako aj koordinátorovi mediálnych kampaní a postupov SF navrhujem pre 
Vladimíra Ambrozeka odmenu vo výške 500 EUR mesačne v počte 12 mesiacov ročne. 
Takisto navrhujem, aby bol Vladimírovi Ambrozekovi umožnený prístup k účtom SF za 
účelom koordinácie a pomoci predsedovi SF pri vyplácaní náhrad a cestovného pre 
reprezentačné tímy, ako aj platenie faktúr všetkým dodávateľom produktov a služieb SF. 
 

Po predstavení svojho návrhu Predseda SF uviedol, že téma obsadenia Predsedu exekutívy 

podľa jeho návrhu je pre ňho kľúčová a prípadné neschválenie tohto bodu programu 

podmieňuje svojim odchodom z funkcie Predsedu SF. Vysvetlil kvantum práce a činností, 

ktoré má V. Ambrozek na starosti a taktiež, že sa tejto práci nedá venovať popri inej práci, 

ale iba na plný úväzok. Vyzdvihol jeho doterajšiu činnosť a chcel by prostredníctvom novo 

vytvorenej pozície dosiahnuť profesionalizáciu tejto oblasti.  

 
Tomáš T. Otvoril diskusiu k tomuto návrhu. Milan K. sa vyjadril k tejto téme a plne súhlasí 
s podaným návrhom. Vyzdvihol prácu V. Ambrozeka a tiež náročnosť tejto funkcie, ako aj 
prácu T. Takáča a M. Kováčika, ktorých pracovný čas je nad rámec pracovného času v rámci 
pracovnej zmluvy. Myslí si, že takto definovaná pracovná pozícia je pre SF efektívne využitie 
vynaložených financií.  
 
Do debaty sa zapojil Miro J., ktorý sa pozitívne vyjadril k práci V. Ambrozeka a nevie si 
predstaviť vhodnejšieho kandidáta na túto pozíciu. 



 
Pozitívne hodnotil jeho prácu aj Roman S., ktorý tento návrh podporil.  
 
V. Badura položil otázku k presnejšiemu definovaniu pracovnej činnosti V. Ambrozeka. 
K tejto téme prebehla širšia diskusia medzi M. Kamenským, V. Baďurom a T. Takáčom, ktorý 
na konci debaty ubezpečil členov VV SF, že túto novú pracovnú náplň bude V. Ambrozek 
zvládať.  
 
Predsedajúci dal o tomto bode hlasovať 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 7  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 1 
 
Návrh uznesenia bol schválený 
 
 
7) Návrh na zastrešenie reprezentačných zrazov – Marek Kováčik (návrh T.Takáč) 

Znenie návrhu od Tomáša Takáča: 
 
Navrhujem, aby zamestnancovi Marekovi Kováčikovi (koordinátor pre futsal mzdovo pokrytý 
SFZ) bola od 1.1.2023 vyplácané paušálne náhrady vo výške 300 Eur mesačne v počte 12 
mesiacov ročne pre účel zefektívnenia a navýšenia pracovnej náplne ako manažéra 
reprezentačných výberov SF. Takisto navrhujem, aby bol Marekovi Kováčikovi umožnený 
prístup k účtom SF za účelom koordinácie a pomoci predsedovi SF pri vyplácaní náhrad 
a cestovného pre reprezentačné tímy, ako aj platenie faktúr všetkým dodávateľom 
produktov a služieb SF. 
 
Predsedajúci T. Takáč odprezentoval ďalší bod programu. Veľmi podobne ako pri V. 

Ambrozekovi vyzdvihol prácu M. Kováčika., jeho vyťaženosť hlavne čo sa týka manuálnej 

práce popri reprezentačných tímoch. Objasnil svoju predstavu kompletného zastrešenia 

reprezentačných zrazov za ktoré by mal po novom Marek prevziať plnú zodpovednosť 

a zlepšiť efektívnosť pripravovaných zrazov a jeho činnosti.  

O slovo sa prihlásil aj M. Kováčik, ktorý podrobne vysvetlil svoju pracovnú náplň a činnosť na 
zväze, ktorá roky mesačne prekračuje náplň činnosti v pracovnej zmluve medzi ním a SFZ.  
 
Do Diskusie sa zapojil aj Ľudovít Hrmo, ktorý zdôrazňuje aké nevyhnutné je venovať 
pozornosť hlavne administratívnej činnosti okolo reprezentačných akcií, za ktoré by mal po 
novom M. Kováčik zodpovedať.  
I. Čuhár. sa opýtal, či by nebolo možné o navýšenie Marekovho platu požiadať SFZ. Na to 
reagoval T. Takáč tým, že táto téma bola na zväze na stole už viackrát, ale čo sa týka SFZ 
neprišlo k žiadnemu záujmu o navyšovanie jeho platu. I. Čuhár ďalej navrhol, aby sa všetky 
úlohy a kompetencie spísali do jednej smernice. Tá by sa týkala každej platenej funkcie v SF. 
 



Predsedajúci dal o návrhu hlasovať 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
  
8) Návrh na odmeňovanie kontrolóra SF 

Znenie návrhu od Tomáša Takáča: 
 
Navrhujem odmeňovanie funkcie kontrolóra SF - Ľudovítovi Hrmovi za činnosti spojené 
s výkonom funkcie prostredníctvom paušálnych náhrad v celkovej sume 150 € mesačne. 
Pracovné cesty kontrolóra budú kompenzované rovnakým výpočtom ako cestovné náhrady 
rozhodcov SF, a to formou vyúčtovania cestovných výdavkov. 
 
O slovo sa prihlásil I. Čuhár, ktorý upozornil na to, že odmenu pre kontrolóra SF podľa stanov 
SF schvaľuje konferencia SF. A taktiež by chcel v rámci tohto bodu dať hlasovať aj o schválení  
cestovných náhrad pre členov VV SF. 
 
Na základe nových skutočností navrhol T. Takáč, aby sme sa k pôvodnému návrhu na 
odsúhlasenie odmeny pre kontrolóra SF vrátili opätovne pri najbližšej konferencii SF 
a o tomto návrhu v takomto znení nehlasovali. 
 
V. Baďura navrhol aby bola pre kontrolóra SF ako aj pre členov VV SF v príslušných komisiách 
SF preklasifikovaná „odmena“ za „mesačné paušálne náhrady“. 
 
Predsedajúci dal hlasovať o pozmenenom návrhu od I. Čuhára a V. Baďuru. 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
  
9) Poverenie členov VV za regióny k stabilizovaniu stavu regiónov+regionálne 

súťaže+návrh na výšku členského príspevku návrh (T.Takáč) 

Znenie návrhu od Tomáša Takáča: 
 



Ako predseda SF navrhujem poverenie členov VV (resp. Predsedov regionálnych zväzov SF) 
k analýze legislatívneho stavu regionálnych združení SF, členskej základne 
a k bezodkladnému zorganizovaniu riadnych regionálnych konferencií (do 28.2.2023) 
s cieľom stabilizovať a následne obnoviť činnosť regionálnych združení v riadnej, plne 
zodpovedajúcej forme. Výstupom je vykonaná, zdokumentovaná a notárom overená 
zápisnica obsahujúca mená delegátov oprávnených zúčastniť sa konferencie SF v júni 2023 
s následnou úhradou členského poplatku SF, slúžiacemu predovšetkým ako ukazovateľ pre 
pomerné rozdelenie delegátov za regióny na konferencii SF. Výnimkou z tohto poverenia je 
SF-Bratislava s očakávanou zápisnicou a úhradou členského poplatku v pravidelnom 
predpokladanom dátume v súlade so Stanovami SF-Bratislava. Takisto navrhujem, aby výška 
členského príspevku SF od všetkých regionálnych zväzov bola paušalne stanovená na 1 EUR 
za 1 člena regionálneho združenia. 
 
T. Takáč predniesol svoj návrh a zdôraznil dôležitosť a nevyhnutnosť v tejto veci konať. 

Regionálny zástupcovia sa musia angažovať v organizovaní riadnych regionálnych konferencií 

so všetkými potrebnými zákonnými náležitosťami. Nabádal regionálnych zástupcov aby 

riadne a transparentne zvolali svoje konferencie a upratali „doma pred vlastným prahom“.   

O slovo sa prihlásil aj kontrolór SF, ktorý zopakoval uznesenia z poslednej konferencie SF kde 
sa regionálny členovia zaviazali k legitímnemu fungovaniu regionálnych zväzov. Taktiež 
zdôraznil, že nie je možné zvolať riadnu konferenciu SF bez toho, aby sa zvolali riadne 
konferencie v regiónoch s ich riadne a legitímne zvolenými zástupcami. 
 
M. Kamenský navrhuje za „stredoregión“ v tomto regióne delegovať právomoci na Marcela 
Kubinca.  
 
T. Takáč si dovolil legitimizovať akéhokoľvek člena SF, aby sa v týchto regiónoch aktivizoval 
a prevzal kompetencie v regiónoch, v ktorých nie je jasné (alebo sa k nim nikto nehlási), 
k vedeniu týchto regionálnych zväzov.  
 
M. Kamenský navrhuje založiť nové občianske združenia – Stredoregión a Západoregión.  
 
Prebieha diskusia k založeniu nových a zrušeniu starých občianskych združení do ktorej sa 
zapájajú všetci členovia VV SF.  
 
Diskusia sa preklopila na tému mestských súťaží, ktoré T. Takáč vykresľuje ako nový projekt 
SF. Ide o zaraďovanie mestských súťaží pod záštitu Slovenského Futsalu. Hodnotí ho úspešne 
a pod Slovenský futsal sa už zaradili mestské súťaže v Prievidzi, Lučenci, Kysucké N. Mesto, 
Košice, Martin a ďalšie rýchlo pribúdajú.. 
 
R. Sedlárik vysvetľuje situáciu v „západoregióne“ kde je podľa jeho slov komunikácia v na 
„mŕtvom bode“, predovšetkým čo sa týka komunikácie s posledným známym Predsedom – 
Máriom Belavým. R. Sedlárik prisľúbil, že pošle všetkým súčasným členom „západoregiónu“ 
výzvu k usporiadaniu konferencie „SF Západ“. 
 
Tomáš T. zaväzuje členov VV SF za regióny aby do 28.2.2022 zvolali svoje konferencie, 
minimálne aby mali termíny v ktorých sa ich konferencie zvolajú.  



 
I. Čuhár navrhol, aby sa upravilo zastúpenie na Konferencii SF podľa pomerného zastúpenia 
členov regionálnych združení a aby bolo ročne aktualizované čo sa stretlo so všeobecným 
súhlasom. 
 
T. Takáč žiada regionálnych zástupcov, aby sa členské príspevky za mestské súťaže posielali 
priamo na regióny a následne na Slovenský futsal.  
 
V tomto bode programu hlasovanie neprebehlo 
 
  
10) Schvaľovanie podpory reprezentanta v prípade jeho zranenia na zrazoch 

reprezentácie (návrh M.Kamenský) 

 
Znenie návrhu od Milana Kamenského: 
 
Navrhujem schváliť nasledovnú schému pre podporu hráčov reprezentačného A mužstva 
nominovaného z klubu hrajúcom v Niké Futsal Extralige v prípade jeho zranenia 
presahujúceho dobu liečby 1 mesiac, a to formou kompenzácie na pokrytie jeho liečebných 
nákladov v dobe od 2. do 12.mesiaca jeho zranenia a neschopnosti vykonávať jeho športovú 
aktivitu v klube. Neschopnosť vykonávať športovú činnosť musí byť dokumentovaná 
adekvátnou lekárskou správou. Finančné prostriedky tejto kompenzácie budú uhrádzané 
z prostriedkov SF: 

- Hráč do veku 25 rokov v sume 250 EUR mesačne 

- Hráč vo veku 25-29 rokov v sume 350 EUR mesačne 

- Hráč starší ako 30 rokov v sume 250 EUR mesačne 

M. Kamenský vysvetlil dôvody opodstatnenosti predloženého návrhu. Upozornil na chybu 
v návrhu, kde nastupuje kompenzácia od 2. do 12 mesiaca. Po správnosti pri dlhodobom 
zranení navrhoval obdobie kompenzácie od 1. do 12. mesiaca. Jedná sa o zranenia 
spôsobené na reprezentačných zrazoch. V prípade zranenia, hráč prichádza o svoj príjem 
v klube a nastáva pre hráča nepríjemná situácia kedy stratí akýkoľvek príjem. Ďalej členom 
VV SF vysvetľuje problematiku týchto dlhodobých zranení, ktoré by mali byť podložené 
lekárskou správou, magnetickou rezonanciou a ďalšími dokladmi.  
 
O slovo sa prihlásil T. Takáč, ktorý doplnil, že táto téma je na stole už dlhšie obdobie. 
Vysvetlil, že SF sa snažil riešiť tento problém aj prostredníctvom poisťovania reprezentačných 
hráčov plošne, čo ale vyvstalo ako vysoko neefektívne pre SF. Takisto ani možnosť 
jednotlivých hráčov poistiť sa samostatne nepripadá do úvahy, pretože výška takýchto 
poistiek nezodpovedá ich príjmom z futsalu. 
 
I. Čuhár vyjadril svoju obavu, či takto formulovaný návrh nie je diskriminačný voči ostatným 
hráčom, ktorí hrajú v zahraničí. Navrhol, aby sa to vzťahovalo na všetkých reprezentantov, 
ale zároveň aby sa neduplovali poistky, v prípade ak hráči už majú uzatvorené svoje vlastné, 
ďalej navrhol aby sa k danej problematike vypracovala podrobnejšia smernica. 
 



Takisto R. Sedlárik považoval za spravodlivé zohľadniť v tomto modeli aj hráčky 
reprezentácie SR „Ženy“ vo futsale, ktoré by mali takisto spadať pod tento návrh. K téme 
ďalej prebiehala vášnivá diskusia, kde sa postupne všetci členovia VV SF svojimi 
argumentami snažili nájsť spoločný konsenzus. Nakoniec sa však dohodli na hlasovaní podľa 
pôvodného návrhu od M. Kamenského. 
 
Predsedajúci dal hlasovať o návrhu v upravenom znení (obdobie kompenzácie) od M. 
Kamenského 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
 

11) Návrh na podporu regiónov a členského príspevku (M.Andor a T.Takáč) 

Znenie návrhu od M. Andora a T. Takáča: 
 
Navrhujem, aby regionálne zväzy Západ, Stred a Východ ako členovia SF boli pre kalendárny 
rok 2023 zadotované z prostriedkov SF sumou min 3.000 EUR ročne pre rozvoj futsalu 
v regióne, naštartovanie mestských líg a obnovenie 2.lig, ako aj zorganizovanie regionálnej 
konferencie s prislúchajúcimi delegátmi regiónov. 
 
Svoj návrh odprezentoval M. Andor a objasnil problematiku fungovania regiónov 
a mestských súťaží vo východoregióne. Do diskusie sa postupne zapojili takmer všetci 
členovia VV SF. Považujú to za dobrý návrh, dokonca navrhujú pre naštartovanie 
a fungovanie regiónov prerozdeliť sumu 20 tisíc EUR ročne (5000 EUR na región).  
 
Predsedajúci navrhol aby boli z tejto sumy hradení hlavne koordinátori regiónov a ďalšie 
činnosti v regióne budú riešiť zamestnanci SF a SFZ priamo s predsedami regiónov. Myslí si 
však, že najprv sa musí urobiť poriadok hlavne v Západoregióne a v Stredoregióne, kde 
ostatných členov SF opäť vyzval k činnosti. 
 
Na základe všeobecného súhlasu dal predsedajúci hlasovať o pozmenenom návrhu v znení: 
Schválenie zástupcovi regiónu 200 EUR/mesačne do 30.6.2022 pre regionálne združenia. 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 



12) Návrh na organizovanie zasadnutí VV výlučne prezenčnou formou raz štvrťročne 

(návrh T. Takáč) 

Znenie návrhu od T. Takáča: 
 
Navrhujem konanie zasadnutí VV výlučne prezenčnou formou, a to raz štvrťročne v mieste 
konania vopred dohodnutom VV na jeho poslednom zasadnutí. 
 
Predložený návrh sa stretol so všeobecným súhlasom a tak dal predsedajúci o tomto bode 
hlasovať (samozrejmosťou ostáva hlasovanie Per Rolam v prípade potreby): 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
  
13) Návrh na vypísanie výberového konania na post repre trénerov k 31.3.2023 (návrh 

V.Ambrozek) 

Znenie návrhu od V. Ambrozeka: 
 
Na základe predošlých diskusií na zasadnutiach VV navrhujem vypísanie výberového konania 
na posty reprezentačných trénerov s vyhlásením konania k 31.3.2023. Mandátne zmluvy 
súčasných trénerov sú platné do 31.5.2023. VV bude posudzovať vybraných záujemcov 
a rozhodne o obsadení jednotlivých postov na svojom zasadnutí v júni 2023. Takisto 
navrhujem, aby odmeny trénerov reprezentačných tímov boli vo vypísaných výberových 
konaniach špecifikované na vyplácanie iba pre mesiace, v ktorých sa reprezentačný zraz 
uskutočnil. 
 

Kvôli neprítomnosti predkladateľa návrhu si zobral slovo T. Takáč. Vysvetlil, že dôvodom 

tohto návrhu je, aby sme prostredníctvom výberového konania dali šancu a možnosť 

prezentácie svojich vízií s jednotlivými reprezentačnými tímami všetkým záujemcom 

s platnými trénerskými licenciami. 

 

Do diskusie sa postupne zapojili M. Kamenský, R. Sedlárik a M. Andor, ktorí prezentovali svoj 

rovnaký názor. Podľa nich je v plnej kompetencii VV SF určiť a vybrať trénerov reprezentácií. 

Napriek týmto argumentom a po vzájomnej diskusii dal predsedajúci hlasovať o návrhu 

v pôvodnom znení: 

Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  



Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
 
14) Schvaľovanie kalendára reprezentačných akcií pre rok 2023 (návrh T. Takáč) 

Znenie návrhu od T. Takáča: 
 
Na základe komunikácie s trénermi reprezentačných výberov SF navrhujem schválenie 
termínovníka reprezentačných akcií pre rok 2023 v predloženej forme. 
 
Predsedajúci predstavil svoj návrh, ktorý sa stretol so všeobecným súhlasom a tak dal o ňom 
hlasovať: 
 
Hlasovalo 8 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 8  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
 
15) Schvaľovanie rozpočtu SF na rok 2023 (návrh T.Takáč) 

Znenie návrhu od T. Takáča: 
 
Schvaľovanie rozpočtu SF podľa predloženého návrhu predsedu SF 
 
Predseda SF sa vyjadril k plánovanému rozpočtu na rok 2023 a predstavil jednotlivé položky 

členom VV SF. SF plánuje aj v nadchádzajúcom roku pracovať s vyrovnaným rozpočtom 

a taktiež informoval, že jednotlivé položky v rozpočte sú nadhodnotené približne o 10%. 

Následne dodal, že jednotlivé reprezentačné akcie, by nemali presiahnuť uvádzané sumy 

a preto by sa na týchto položkách dalo ušetriť. Treba však rátať s tým, že stále za sebou 

ťaháme dlh z roku 2022 približne 30 tisíc EUR. 

 

Po menšej diskusii dal predsedajúci hlasovať za návrh v pôvodnom znení. Keďže sa VV 

natiahol do večerných hodín, z hlasovania sa musel ospravedlniť M. Andor, ktorému išiel vlak 

do Košíc. 

Hlasovalo 7 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 7 
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 

Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený s dodatkom, že VV SF berie na vedomie, že 

rozdiel medzi pohľadávkami a záväzkami SF ku dňu 10.12.2022 činí cca 40 tisíc EUR 



v prospech záväzkov a prijal uznesenie, že do 30.6.2023 na zasadnutí VV SF bude 

prehodnocovať rozpočet podľa aktuálnej situácie. 

 
  
16) Diskusia 

Vzhľadom na pokročilý čas, sa členovia VV SF dohodli o presunutí bodov diskusie na ďalšie 
riadne zasadnutie VV SF. 
 
 
17) Formálne zrušenie pozastavenia členstva v SF pán Ladislava Križana (návrh T. Takáč) 

Znenie návrhu od T. Takáča: 
 
Na základe rozhodnutia predošlého VV SF (alebo konferencie SF) bolo dňom xx.xx.xxxx 
pozastavené členstvo Ladislava Križana ako člena SF. Navrhujem toto pozastavenie dňom 
konania tohto zasadnutia zrušiť a členstvo L. Križana plne obnoviť. 
 
Predsedajúci dal o návrhu hlasovať: 
 
Hlasovalo 7 členov VV SF, z toho: 
 
Za – 7  
Proti – 0 
Zdržali sa hlasovania – 0  
 
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený. 
 
 
18) Záver 

Predsedajúci uzavrel zasadnutie VV SF približne o 19:00 hod a poprial všetkým zúčastneným 
pokojné prežitie vianočných sviatkov.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 Vypracoval: Overil: 
 Marek Kováčik Milan Kamenský 
 Koordinátor futsalu Člen VV SF 


